
  

 

 

 

 

  

Inleiding  

Op woensdag 28 februari organiseerde lightsource bp voor de omgeving een informatieavond over de 

plannen om een Energiehub te realiseren in Ritthem; Energiehub Sint Jooslandsche Polder. Tijdens deze 

sessie werden de plannen voor de energiehub en de landschappelijke inpassing toegelicht. Tevens konden 

de bezoekers hun vragen stellen aan de aanwezige professionals en was er de mogelijkheid om te 

reageren op de plannen.   

 

Vanuit het projectteam waren aanwezig: 

- Bob Kramers  projectontwikkelaar lightsource bp 

- Bart van den Haak   planoloog  lightsource bp  

 

In totaal zijn er 120 uitnodigingen verstuurd middels brieven en is er een aankondiging geplaatst op de 

website van Dorpsraad Ritthem en Dorpsvereniging Nieuw- en Sint Joosland. Uiteindelijk waren er circa 15 

omwonenden aanwezig tijdens de bijeenkomst.  

 

In dit sfeerverslag wordt kort teruggeblikt op wat er tijdens de avond behandeld en besproken is.  

 

Informatieavond 

De avond startte met een welkomstwoord en een introductie van het project, de stappen die reeds zijn 

gezet in het ontwikkeltraject en de presentatie van de landschappelijke inpassing. 

Naast de gangbare vragen over de nut en noodzaak van duurzame energie ging deze avond in op het 

initiatief en haar omgeving.  

De landschapsarchitecten van studio REDD hebben een ontwerp gemaakt voor de landschappelijke inpassing 

waarbij het project wordt ingepast middels een brede Zeeuwse haag bestaande uit gebiedseigen soorten. De 

bezoekers waren geïnteresseerd in de landschappelijke inpassing en verschillende onderwerpen kwamen 

aan bod, waaronder vragen over geluidsweerkaatsing door de beplanting en de hoogte van de Zeeuwse 

haag. Behoudens dat de algemene indruk op de landschappelijke inpassing goed was waren er ook 

suggesties voor lagere beplanting of het gehele perceel in bos te veranderen. Op het laatste kwam een 

kritische reactie van omwonenden die juist geen behoefte hebben aan een bos vanwege de openheid en 

mogelijke geluidsweerkaatsing. 

Geluidsoverlast was een van de voornaamste aandachtspunten van de omwonenden. Zij gaven aan bezorgd 

te zijn over de geluidsproductie van de batterijinstallatie en de geluidsweerkaatsing die plaats zou vinden 

door het toevoegen van beplanting. Verder waren er vragen over eventuele weerkaatsing van het geluid van 

de windturbines op het Cobelfret terrein via de zonnepanelen. Door het projectteam werd toegelicht dat de 

afstand tussen de installaties en omliggende woningen ruim voldoet aan de geldende richtlijnen. Beplanting 

speelt formeel geen rol in de bepaling van deze afstand, maar dit zal verder uitgezocht worden.  



  

 

 

 

 

  

Verder kwam de werking en mogelijke gevaren van het energieopslagsysteem ter sprake. Het projectteam 

lichtte toe dat er zeer geavanceerde beveiligingssystemen zijn geïntegreerd en dat rekening is gehouden met 

de geldende richtlijnen omtrent veiligheid. Er werd een suggestie gedaan om de batterijen op het erf van de 

boerderij op de Krukweg te plaatsen, wat echter vanwege de richtlijnen en technische specificaties geen 

optie is. 

De optie voor bezoekers om financieel te participeren in het project is toegelicht door de initiatiefnemer. 

Lightsource bp is voornemens om obligaties aan te bieden waarbij omwonenden vanaf een klein bedrag een 

of meerdere obligaties kunnen kopen. Deze obligaties zullen een vast rendement hebben en zullen worden 

uitgegeven nadat het investeringsbesluit is genomen. Op dit moment zal ook de exacte hoogte van het 

rendement bekend worden. 

Een aantal onduidelijkheden met betrekking tot het nu geldende ruimtelijk plan, zoals onderscheid groen en 

natuur, werd door de aanwezige planoloog uitgelegd. Waarbij een bezoeker benoemde dat het 

projectgebied een lage biodiversiteit heeft in vergelijking met de naastgelegen gemeente Middelburg. (red. 

Hier liggen kansen voor verbetering, door de komst van de zonneweide met bloemrijk grasland en Zeeuwse 

haag zal er een bijdrage geleverd worden in de verbetering van de biodiversiteit).  

Daarnaast werden vragen beantwoord over het indienen van de vergunning en de timing hiervan gezien de 

overgang naar de omgevingswet per 1 januari 2024. De vertegenwoordigers van de gemeente Vlissingen 

gaven hierop een uitleg over het participatiebeleid en de omgevingswet. 

Terugblik 

Als initiatiefnemers van het project kijken we terug op een geslaagde avond. Er zijn vragen gesteld en de 

dialoog is aangegaan met elkaar. Voor enkele vragen waarbij niet direct concreet antwoord gegeven kon 

worden is afgesproken hier spoedig via de mail op terug te komen. 


